

# Mangsa sesat berjaya ditemukan



ANGGOTA bomba dan penduduk kampung semasa menjalankan operasi mencari orang sesat di Hutan Wasai Muncung, Batang Mitus, Tutong (kiri dan kanan).

**TUTONG**, Isnin, 21 Disember. - Enam anggota bomba yang diketuai oleh ASO Md. Khairul Adidi bin Abdullah Ulang dari Balai Bomba Lamunin, Cawangan Operasi 'E' dan lima anggota bomba diketuai oleh ABK 658 Hasanuddin dari Skwad Khas Balai

Bomba Rimba, Cawangan Operasi 'C' dikerahkan untuk mencari orang sesat pada jam 4.19 petang di Hutan Wasai Muncung, Batang Mitus, Tutong pada 19 Disember lalu.

Anggota bomba turut dibantu oleh penduduk kampung untuk



Siaran Akhbar dan Foto :  
Jabatan Bomba dan Penyelamat

mencari mangsa yang tersesat di hutan.

Lima orang mangsa ditemukan pada jam 6.33 petang di kawasan Bukit Luba, diikuti dengan seorang mangsa yang ditemukan pada jam 8.29 malam oleh Unit Skwad Khas.

Manakala lima orang lagi mangsa dalam keadaan selamat dan tidak mendapat sebarang kecederaan, dan seorang lagi mangsa mendapat kecederaan dan dibawa oleh pihak Ambulans untuk tindakan selanjutnya.

Sehubungan itu, Jabatan

Bomba dan Penyelamat (JBP) menyarankan kepada orang ramai, khususnya para penggemar mendaki bukit (*hiking*) agar mengetahui atau mengenali kawasan yang hendak dituju bagi mengelakkan sesat.

Pastikan mengetahui keadaan cuaca dari semasa ke semasa dan tidak meneruskan aktiviti jika keadaan sudah gelap.

Orang ramai juga diingatkan agar tidak mendaki bukit secara berseorangan, ditakuti perkara

yang tidak diingini berlaku dan memaklumkan kepada keluarga atau kawan-kawan akan tempat yang ingin dituju.

Untuk keselamatan semasa *hiking*, disarankan agar membawa wisel, lampu suluh, telefon bimbit dan juga air bagi keperluan semasa berlaku kecemasan.

Jika berlaku sebarang insiden, hubungi Talian Kecemasan Bomba 995 dan memberikan maklumat yang tepat.

## Cedera ringan dalam kemalangan sendiri

Siaran Akhbar dan Foto : Jabatan Bomba dan Penyelamat

**LIMAU MANIS**, Selasa, 22 Disember. - Jabatan Bomba dan Penyelamat (JBP) menerima panggilan kecemasan berikutan kemalangan kereta yang berlaku pada jam 4.20 pagi baru-baru ini berdekatan dengan IBTE, Kampung Limau Manis.

Sehubungan itu, 10 anggota bomba dari Balai Bomba Pengkalan Batu dikerahkan ke tempat kejadian dengan menggunakan dua buah jentera dan diketuai oleh DSO Haji Abnoh.

Sewaktu sampai ke lokasi kejadian, JBP mendapati sebuah kereta jenis SUV berwarna kelabu mendapat kemalangan sendiri iaitu melanggar pengadang jalan lalu terbabas ke tepi jalan dan pemandu pula masih berada di dalam kereta tersebut.

Anggota bomba bertindak segera dengan membuka kepala bateri dan seterusnya mengeluarkan mangsa kemalangan dengan menggunakan perkakas S.O.S. Pemandu kereta tersebut merupakan seorang lelaki dan mendapat kecederaan ringan.

Oleh itu, pihak JBP menyarankan kepada orang ramai supaya sentiasa mematuhi undang-undang di jalan raya dan berhati-hati semasa memandu serta penggunaan telefon bimbit semasa memandu adalah dilarang.

Seterusnya, pastikan memandu dalam keadaan sihat atau tidak mengantuk dan mengambil serta meminum mana-mana minuman yang memabukkan yang boleh menyebabkan kemalangan jalan raya.

Selain itu, JBP juga menasihatkan orang ramai untuk membuat pemeriksaan kereta di bengkel-bengkel berkemahiran dan bertauliah bagi mengelakkan perkara yang tidak diingini berlaku.

Dinasihatkan kepada orang ramai untuk lebih berhati-hati semasa memandu terutama sekali semasa atau selepas hujan kerana dikhuatiri jalan raya akan menjadi licin. Oleh itu, jika berlaku sebarang insiden kecemasan hubungi Talian Kecemasan 995 dan memberi maklumat yang tepat.



KEJADIAN kemalangan sendiri, iaitu melanggar pengadang jalan lalu terbabas ke tepi jalan berlaku pada jam 4.20 pagi berdekatan dengan IBTE, Kampung Limau Manis.

## Sediakan kefahaman komprehensif tentang halal haram

Siaran Akhbar dan Infografik : Universiti Islam Sultan Sharif Ali



**HALAL EXECUTIVE COURSE**

**Wednesday**  
06 Jamadilakhir 1442H /  
20th January 2021M

**8.00am - 4.30pm**  
L1.3 Training Room,  
UNISSA

**FACILITATOR :**  
Assoc. Prof. Dr Nurdeng Deuraseh  
Director of Halalan Thayyiban Research Centre

**REGISTRATION :**  
21st December 2020 - 7th January 2021  
Fees : \$150.00 (Including Book)

**LIMITED FOR 40 PARTICIPANTS**  
"First come-first serve basis"

**To Register Please Scan**

For Registration & Information, please contact:  
Centre for Leadership and Lifelong Learning  
Universiti Islam Sultan Sharif Ali  
Kampus 347, Jalan Fajar Baharu  
Gadong BE 13101  
Negara Brunei Darussalam

Halalan Thayyiban  
Research Centre  
In collaboration with  
Centre for Leadership  
and Lifelong Learning

**BANDAR SERI BEGAWAN**, Isnin, 21 Disember. - Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) akan menganjurkan Kursus Eksekutif Halal bagi orang awam, pegawai-pegawai kerajaan dan bukan kerajaan, pemilik-pemilik perniagaan, pengeluar-pengeluar makanan, pembekal-pembekal produk, para akademik, pelajar dari institusi-institusi pendidikan tinggi tempatan juga mereka yang berminat dengan kursus tersebut.

Kursus Eksekutif Halal berkenaan bertujuan untuk menyediakan kefahaman yang komprehensif tentang halal haram juga membantu para pengusaha makanan halal dan orang ramai mempelajari, memahami juga mempraktikkan lebih mendalam lagi kepentingan falsafah 'Halalan Thayyiban' sebagai jalan kehidupan dan memahami undang-undang yang sah bersangkutan dengan industri halal, di negara ini.

Kursus sehari tersebut akan diadakan pada Rabu, 20 Januari 2021, bermula 8.00 pagi hingga 4.30 petang, di Kampus UNISSA. Yuran penyertaan berharga BND150 bagi setiap peserta, termasuk buku.

Pendaftaran boleh dibuat melalui <https://bit.ly/HEC2021>.

Tarikh tutup penghantaran penyertaan, 7 Januari 2021, jam 4.00 petang.

Bagi keterangan lanjut, bolehlah menghubungi Pusat Kepimpinan dan Pembelajaran Sepanjang Hayat, UNISSA menerusi talian +673 246 2000 sambungan 202 / 204 atau WhatsApp +673 8254374 atau e-mel ke [C4L@unissa.edu.bn](mailto:C4L@unissa.edu.bn).